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BESZÁMOLÓ 
az október-novemberi önkormányzati rendezvényekről 
 
 
 
IDŐSEK NAPJA 
     -    Együttműködő partner:Családsegítő központ. Az együttműködés évek óta jó, az 
előkészítésben és a lebonyolítás terén egyaránt. 

- Kevesebben vettek részt, mint tavaly, az idős gondozottak közül többen rosszabb 
állapotba kerültek, mint tavaly. A Gizella Otthonból – egyéb programok miatt – nem 
érkeztek vendégek.  
- Az étel-ital megfelelő mennyiségű volt. 
- A köszöntők és műsorvezetés bensőséges, családias légkört teremtett. 
- A színvonalas színpadi produkciót kiváló művészek tolmácsolták, akik nagy 

szeretettel fordultak az idősek felé, önfeledt, vidám hangulatot teremtettek. 
- Csak pozitív visszajelzéseket kaptunk. 
- A helyszín megfelelő volt, a lebonyolítás színvonalas. 

 
A ZENE VILÁGNAPJA MÁSKÉNT 
- Együttműködő partner: Pászti Miklós Alapítvány. Fő szervező: Bolyki Eszter 
- A rendezvény a tavalyi bizottsági határozat értelmében városi szintű programmá vált. 
- A Faluház biztosította a teljes technikai hátteret, és átvállalta a szervezés jó részét. 
- A teltházas programon zömmel a sérültek és hozzátartozóik vettek részt. 
- A csoportok elégedetten távoztak, sok köszönetet kaptunk. 
- A helyszín és a lebonyolítás egyaránt rendben volt. 
 
OKTÓBER 23. – városi ünnepség 

- Együttműködő partner: Biatorbágyi Általános Iskola, Szakály Mátyás Férfikórus 
- A koszorúzáson sokan, az ünnepi műsoron viszonylag kevesen voltak jelen. 
- Jó volt látni, hogy egyre többen vesznek részt a koszorúzáson, és a pedagógusokkal 

érkeznek diákok is. 
- A versmondás a Szentháromság téren és az iskolai előadás színvonalas, az  

alkalomhoz méltó volt. 
- A műsorközlő határozottsága, rutinja hiányzott.  
- A nagyterem előterében lévő 1956-os kiállítás (pályázati támogatásból készült, iskolás 

csoportok látogatták) színvonalas, illő „díszletet” adott az ünnepséghez, illetve 
erősítette a hatását. 

 
TOVÁBBTANULÁSI EXPO (2016.11.08.) 
Az alábbi beszámolót Tóth Tamás ifjúsági referens készítette. 
Helyszín: A Faluház nagyterme, és annak előtere.  Teljesen megfelelt a programnak, 
kényelmesen elfértek az iskolák, ki tudták használni még a vetítést is.  



 
 
Lebonyolítás, programok: A rendezvény rendben lebonyolításra került, az iskolák elhozták a 
7. 8. osztályos tanulóikat, akik egy előadáson és egy kerekasztal beszélgetésen vettek részt. 
Az előadáson az átalakított középiskolai rendszert ismerhették meg, míg a kerekasztal 
beszélgetésen helyi cégek képviselői mondták el milyen jellegű munkaerőre van szükségük. 
Három cég képviselte a kerekasztal beszélgetést, a Lindab Kft, a Schachermayer Kft, és az 
Alpine Kft. Majd három iskola kérésére az ő bemutatkozásukra is sor kerülhetett a színpadon. 
7 iskola állított standot, és szinte minden iskola hozott magával ott tanuló diákot is.. 
Jövőbeni lehetőségek: A rendezvény egészen hét óráig volt meghirdetve, de ez hibának 
bizonyult. A diákok 20 perc után elmentek, s üresen maradt a Faluház, a megjelent iskolák így 
nem várták ki a hét órát s korábban elmentek, az érdeklődés hiánya miatt. Még egy pár szülő 
kereste a későbbi időpontokban a rendezvényt. A jövőben minden iskolát fel kell kérni egy 5-
8 perces előadásra, s annak a végén még 1 óra ismerkedési lehetőséget adva a rendezvényt be 
lehet zárni. A rendezvény végidőpontja maximum 16-17 óra lehet. Ezzel a szülők, illetve a 
nem helyben tanuló általános iskolásoknak nehezebb eljutni a rendezvényre, de azt hiszem, az 
ő érdekük is hogy megjelenjenek erre tudnak esetleg korábbi elkéredzkedéssel időt szakítani. 
Egy nagyon jó és sikeres rendezvényen vagyunk túl, a maga gyerekcipős hibáival együtt. 
Mindenképpen érdemes a jövőben is megtartani, s egy hagyományt teremteni a 
rendezvénynek. 
 
Biatorbágy, 2016. november 17. 
 
 
      Szádváriné Kiss Mária 
       igazgató  
 


